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Betreft: Nachtvluchten en geluidshinder rond luchthavens

In de Europese Unie wordt het door nachtvluchten veroorzaakte geluidshinderprobleem rond 
vliegvelden steeds nijpender. Doordat  het luchtvervoer aanzienlijk is toegenomen en oude vliegtuigen 
slechts langzaam worden vervangen met het oog op de geluidshindernormen van de ICAO die sinds 
1977 niet meer zijn gewijzigd, wordt de situatie voor de omwonenden van vliegvelden steeds 
moeilijker te harden.

In de recente mededeling van de Commissie (COM(1999) 640) over luchtvervoer en milieu wordt een 
strategie uitgestippeld om de geluidshinder terug te dringen via zowel economische instrumenten (met 
name via uiteenlopende luchthavenbelastingen), een beter beheer van het luchtverkeer en de toegang 
tot de luchthavens, als het doorvoeren van technologische verbeteringen.

Hoewel de geluidshinder dankzij een dergelijke strategie kan worden teruggedrongen, kan hiermee 
noch op korte, noch op lange termijn bereikt worden dat "niemand zou mogen worden blootgesteld 
aan geluidsniveaus die zijn gezondheid en levenskwaliteit in gevaar brengen".

Talloze plaatselijke, regionale en zelfs nationale autoriteiten hebben de toegang tot hun luchthavens 
gedurende een deel van de nacht verboden om tegemoet te komen aan de terechte klachten van 
honderdduizenden omwonenden en hun nachtrust te waarborgen.

Deze strategie wordt jammer genoeg ondermijnd door het gebrek aan een Europese 
harmonisatiemaatregel; de getroffen vervoersondernemingen dreigen namelijk hun activiteiten te 
verplaatsen naar luchthavens waar geen verbod op  nachtvluchten geldt.

Is de Commissie van plan een dergelijke harmonisatiemaatregel voor te stellen? Welke strategie stelt 
zij voor om de declassering van de vliegtuigen die de meeste geluidshinder produceren, te 
bespoedigen, wetende dat de "hushkits"-kwestie nog steeds niet gedeblokkeerd is?
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